
ZADOBROVA - SNEBERJE

Občni zbori
Ker je v naši KS v mesecu

februarju največ občnih zborov,
sem tudi prispevek naslovil tako.

• 19. februarja 1989 so se
zbrali na svojem rednem letnem
občnem zboru, 66. po vrsti,
člani našega gasilskega društva,
pa tudi občani, ki jih zanima delo
našega društva, ter gostje: pred-
stavniki KS, DPO in društev,
predstavniki OGZ Ljubljana Mo-
ste-Polje, predstavniki sosednjega
GD Šmartno ob Savi... Prišel je
tudi župnik Jože Molčilovič, ki ga
tudi zanima delo gasilcev na vasi.

Zbor ;e vodil delovni predsed-
nik predsedstva Anton Podobnik.
Predsednik društva Andrej Božič-
nik je poročal o delu društva
v preteklem letu.

Orisal je delo pri gradnji gasil-
skega doma, lani je bilo nareje-
nega zelo veliko, glede na vsoto,
ki je bila na razpolago. Priklopili
so dom na električno omrežje, na-
peljali zunanjo razsvetljavo, do-
končali so notranja zidarska dela,
odpeljali odvečni material, uredili
kanalizacijo, priklopili vodo-
vodno omrežje, uredili okolico,
postavili robnike ob domu, polo-
žili asfalt na dvorišču, oglasila pa
se je tudi sirena na domu. Za vse
to delo so opravili 1210 prosto-
voljnih delovnih ur.

Udeležili so se tudi vseh pro-
slav v občini in drugod, organizi-
rali so tudi dva obrambna dneva
na osnovnih šolah. Na njihovemn
požarnem področju požarov ni
bilo, pač pa so opravljali druga
dela s področja operative.

Na občnem zboru so bila pode-
ljena tudi priznanja - za 10-letno
delo v društvu (9 članov) in za 20-
letno delo (13 članov). Plakete za
50-letni življenjski jubilej so pre-
jeli: bivši dolgoletni poveljnik Ig-
nac Zajec, dolgoletni šofer in
strojnik posebnega vozila unimog

Andrej Primar m član Marjan
Kepic, plakete veterana pa so
prejeli Alojz Kerin, Drago Ka-
stelic st. in Alojz Šircelj st.

Ob zaključku zbora so prejeli
program dela za leto 1989 in sle-
dila je zakuska in klepet ob hu-
morju.

# 22. februarja pa so se
zbrali na rednem letnem občnem
zboni člani KUD Svoboda Za-
dobrova-Sneberje. Pred občnim
zborom je zapel Oktet Polje, ki
deluje v sklopu KUD. Predsed-
nica KUD Mojca Dolinar je poz-
dravila navzoče, malo pokritizi-
rala premajhno udeležbo in poro-
čala o delu KUD. Dejala je, da je
bilo društvo v pretekelm letu kar
aktivno, posebno nekatere sku-
pine:

plesna skupina, ki jo vodi Ta-
deja Novak, deluje na Oš Le-
opolda Mačka-Boruta; lutkovna
skupina je imela pet predstav..
Sodelujejo tudi s skupinama iz
Bežigrada in Vrhnike. Aktivno
deluje tudi dekliški pevski zbor,
ki ima redne vaje, trikrat je nasto-
pil v Zambratiji, nastopal pa je
tudi doma, posebno v KD Span-
ski borci. Naj omenimo še to:
Oktet Polje je prišel v izbor za
nastop v Rogaški Slatini.

# Pred kratkim je začel delo-
vati tudi aktiv mladih, pod okri-
ljem KS, za kar ima največ zaslug
predsednica naše KS Jožica
Vrecl, ki je med zimskimi počit-
nicami tudi organizirala Počitni-
ški žur. KS in društva so skupaj
organizirali tri čajanke.

Pripravili so program za pri-
hodnje leto.

V načrtu imajo, da bodo uredili
centralno kurjavo v domu in po-
žarni izhod.

Največ težav pa imajo seveda
tudi oni zaradi potnanjkanja de-
narja.
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